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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. november 30. (szerda) napján 14 óra 15 perckor Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc tag; 
Móra Viktória tag; 

 
Távolmaradását jelezte:  Mácsik Henrietta tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

Meghívottak: 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató; 

 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 14 óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök Mácsik Henrietta távollétére tekintettel jegyzőkönyvhitelesítőnek javasolja Móra 
Viktória bizottsági tagok megválasztani. A bizottság a javaslatot 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadta. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjét, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

 
NAPIREND 

 
1. napirendi pont:  
Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 
(58. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
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2. napirendi pont:  
Tájékoztató a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. és a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata között fennálló feladatellátási szerződés felülvizsgálatáról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 

1. napirendi pont:  
Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 
(58. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Mindenekelőtt szeretném megemlíteni, hogy az alapítványok 
támogatásával kapcsolatos javaslatunkat nem szavazta meg a Közgyűlés. A kérdésem az lenne, 
hogy most akkor mi van ezzel az összeggel? Ki rendelkezik e felett? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A határozathozatalhoz minősített többségre volt 
szükség és ez nem volt meg a döntéshozatal során. Így az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 
javaslata nem került támogatásra. Van arra lehetőség, hogy a bizottság javaslatára a pénzügyi 
kerete felhasználásának határidejét meghosszabbítsák. Egyébként a bizottság dönthet úgy is, 
hogy másnak adja a későbbiekben ezt a támogatási összeget, csak akkor hatályon kívül kell 
helyeznie az előző döntését. Ha viszont nem javasolnak határidőhosszabbítást és mást akarnak 
támogatni, akkor ma kéne eldönteni, hogy kinek akarják odaadni ezt az összeget, mert a mai 
nap a határidő vége. A másik lehetőség, hogy fenntartja a korábbi szándékát a bizottság és 
ezzel együtt javasolja a szükséges határidőhosszabbítást is. Tulajdonképpen így a bizottság 
döntésén múlik, hogy mi lesz a sorsa ennek a pénznek. 
 
Horváth Ferenc tag: Tehát akkor ez az alapítványi támogatás maradhat így is és fenntarthatjuk 
a korábbi döntésünket. Tulajdonképpen ez volt a cél. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, rendben, akkor most megerősítjük a korábban kifejezett 
szándékunkat, hogy támogatni akarjuk az alapítványt és akkor az ehhez szükséges 
költségvetés módosítást is foglaljuk bele a határozatba. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 86/2022. (XI. 30.) határozata 

„A jövő vendéglátóipari szakembereiért” Alapítvány által szervezett 

rendezvény támogatásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport 

és Ifjúsági Bizottsága 

1. a 79/2022. (XI. 23.) határozatában foglalt döntését fenntartja; 

Határidő: 2022. november 30. 
Felelős: Murvai Árpás elnök 
 

2. az 1.) pontban foglaltakra tekintettel javasolja a Közgyűlésnek a 

2022. évi költségvetési rendelete 10. § (1) bekezdésének 

módosítását az alábbiak szerint: 

„10. § (1) A "támogatás" elnevezéssel megjelölt előirányzatok 

terhére, illetve pályázati eljárás alapján nyújtott 

támogatásokról legkésőbb a tárgyév december 31-ig kell 

döntést hozni.”  

 
Határidő: A soron következő Közgyűlési ülés 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Beérkezett hozzánk 3 kérelem. Az első, amiről említést tennék az a 
Diáksporttanács kérelme. Szeretnélek tájékoztatni titeket, hogy beszéltem az elnökkel és a 
támogatás jó lenne nekik a következő évben is. Úgy is megoldható továbbá, hogy a rendezvény 
biztosítása a városnál maradna. Úgy lenne, hogy tulajdonképpen a Garay Élménypince kapná 
a támogatást. Én azt javaslom, hogy a következő év első negyedévére tegyük át a döntésünk 
időpontját a támogatásra vonatkozóan. Akkor már reméljük lesz költségvetésünk is.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Annyit szeretnék csak mondani, hogy dönthet most is 
a bizottság a támogatási kérelemről. Akkor a felhasználási határidőt úgy határozzuk meg, hogy 
jövő évben a rendezvény időpontja még beleférjen. Ez így szabályos. 
 
Murvai Árpád elnök: Én Önnek mindent elhiszek, de kaptam már olyan visszajelzést egy 
hasonló úgy kapcsán, hogy a kocsi megelőzte a lovat. 
 
Horváth Ferenc tag: Annyit még hozzátennék, hogy korábban is támogattuk ezt a 
rendezvényt. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó rendben van. Akkor én azt javaslom, hogy szavazzunk arról, hogy a 
jövő év első negyedévére fogjuk halasztani a döntéshozatalt. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatát, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag 

határozathozatal nélkül elfogadott. 

 
Murvai Árpád elnök: A következő az Alisca Gladiators Box Club kérelme. Akkor megkérném a 
jelenlévő érintett egyesületi elnököt, hogy mondjon pár szót. 
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dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: A támogatási kérelemben részletezve van, hogy 
pontosan milyen eszközökre és milyen értékben kérnénk támogatást. Korábban ugye 
teremproblémánk volt. Ez megoldódni látszik és reméljük, hogy az érdemi munkát is el tudjuk 
kezdeni lassan, mert az utóbbi időben ezt a körülmények hiánya miatt nem tudtuk megtenni. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, rendben, akkor haladjunk a tovább a következő kérelemre és akkor 
együtt szavazzuk meg. Ez az Ifjúsági Unió Szekszárd kérelme. Egy túrát kívánnak rendezni és 
ezzel kapcsolatos a támogatási kérelmük, amely 300 000 forintról szól.  
 
Móra Viktória tag: Annyit szeretnék hozzátenni, hogy más településekről is jönnek. Országos 
szintű túrarendezvény. Nagyon jól szervezett és támogatásra érdemes. 
 
Murvai Árpád elnök: Én tennék egy javaslatot a megmaradt összeggel kapcsolatban. Tehát a 
maradványkeret terhére 95.000 forintot biztosítsunk a városi karácsonyi díszkivilágítás 
villamos energia költségeinek fedezésére. Ezzel kapcsolatban, pedig felhívjuk a Polgármesteri 
Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 4. pontban foglaltak szerint szükséges intézkedések 
megtételére. Továbbá felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a karácsonyi díszkivilágítást 
kapcsolja be, és a főtéren lévő adventi koszorúra az elektromos 4 darab adventi gyertyát 
szerelje vissza. Ezekről pedig tájékoztatást szeretnénk a későbbiekben kérni, hogy valósult 
meg. 
 
Horváth Ferenc tag: Én szerintem sportra kellene költeni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Egyszerűen nem jelentkeztek a pénzért. Kétszer is felhívtunk 
egyesületeket, de nem küldtek be kérelmet. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A bizottság betudja vállalni azt a kockázatot, hogy 
megpróbálja a Közgyűlésen eltolni a felhasználási határidejét ennek a támogatási összegnek 
és akkor még van idő, hogy beérkezzenek kérelmek. 
 
Horváth Ferenc tag: Az a baj, hogy nincs jelentkező sem, nem csak idő. 
 
Móra Viktória tag: A karácsonyi díszkivilágítás a Polgármester Úr legutóbbi tájékoztatása 
szerint fel lesz kapcsolva. Ez alapján nem lesz szükség erre a támogatásra a bizottság részéről. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel az általa megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 87/2022. (XI. 30.) határozata 

a beérkezett kérelmek támogatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
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1. a 2022. évi tartalék kerete terhére összesen 478 eFt 

értékben az alábbi támogatásokat ítéli meg:  

 

 Alisca Gladiators Box Club: 178 eFt 

 Ifjúsági Unió Szekszárd: 300 eFt 

  

Határidő:  2022. november 30. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot 

készítse el;  

 

Határidő:  2022. december 7. 

Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felhívja polgármestert az elkészített támogató okirat 

aláírására; 

 

Határidő:  2022. december 14. 

Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 

támogatási összeg átutalására. 

 

Határidő:  2022. december 21. 

Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

 

5. dönt arról, hogy az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság 

Tartalékkeretéből 95  eFt-ot biztosít a városi karácsonyi 

díszkivilágítás villamos energia költségeinek fedezésére.  

 

Határidő:  2022. november 30. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
6. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 4, 

pontban foglaltak szerint szükséges intézkedések 

megtételére. 

 
Határidő:  2022. december 21. 

Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
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7. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a karácsonyi 

díszkivilágítást kapcsolja be, és a főtéren lévő adventi 

koszorúra az elektromos 4 db adventi gyertyát szerelje 

vissza. 

 

Határidő:  2022. november 30. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

8. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy nyújtson tájékoztatást 

a 6, pontban foglaltakkal kapcsolatban. 

 

Határidő:  2022. január 31.  

Felelős:  dr. Gábor Ferenc jegyző 

Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

   Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
 
 

2. napirendi pont:  
Tájékoztató a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. és a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata között fennálló feladatellátási szerződés felülvizsgálatáról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
Murvai Árpád elnök: Köszöntöm az ügyvezető urat. Kérem, hogy tájékoztasson minket a 
feladatellátásival kapcsolatban. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Köszönöm a szót. Ugye folyamatos a kritika az irányomba, 
hogy a sportközpont nem egészen úgy működik, ahogy annak kéne. A jelen bizottság 
hatáskörét pedig érinti, hogy a feladatellátási szerződés módosítását véleményezze, ezzel 
kapcsolatban javaslatokat tegyen. Ezért van most itt ez a szerződés. Azt mindenki tudja, hogy 
a sportközpont már évek óta ugyanazt a támogatást kapja, de közben a gazdasági helyzet 
változott és ezek miatt olyan terhek keletkeztek nálunk, hogy a kapott támogatás nem 
elegendő. Én abban tudok segíteni, hogy a javaslatban foglaltakat beárazom. Az, hogy aztán 
melyik feladatok azok, amelyek a szerződésben benne kell maradjanak, vagy nem, ezt már a 
Közgyűlésre és a bizottságra hagynám. Én természetesen ezekre vonatkozóan is javaslatokat 
tehetek. Köszönöm. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Nincs tulajdonképpen határozathozatali kötelezettségünk. Ez 
most egy beszélgetés tulajdonképpen. Én javaslom, hogy haladjunk pontról pontra ebben a 
2017-es feladatellátási szerződésben. A Szentes Áron Skate Park megszűntetésre kerül? 
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Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Nem. Most került felújításra pár régi elem. Volt egy állami 
támogatásunk és abból finanszíroztuk. Elvileg a következő évben is megkapjuk és abból tartjuk 
fenn. Ez az anyag, amit kiküldtem ez a szerződés tervezet. Ez a rész nem volt benne korábban 
a szerződésben és most kerülne bele, ezért van besárgázva ott a kiküldött anyagban.  
 
Murvai Árpád elnök: A Bem utcában lévő objektum a következő sárgával jelölt rész. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Ez egy kihasználatlan, elhagyatott terület volt. Jelenleg ki 
lett alakítva úgy, hogy most használatra alkalmas állapotban van. Gyakorlatilag az 
önkormányzattal, az Íjász egyesülettel és természetesen az OKSI bizottság támogatásával is, 
közösen egy szemétlerakóból egy sportpályát csináltunk, ami jelenleg két egyesület 
működésének is helyszínéül szolgál. 
 
Murvai Árpád elnök: Bérlemények a következő pont. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Reméljük, hogy az uszodát tudjuk majd a továbbiakban 
bérelni, mert nincs más vízfelület jelenleg a városban. Nyilván hosszútávon nem szeretnénk 
ezt a helyzetet fenntartani, de úgy néz ki 2024-ig biztosan nem lesz saját uszodánk. A 
rezsiköltségekről még mindig nem tudunk semmit egyébként. A gázszolgáltatóval úgynevezett 
inflációkövető szerződést kötött az Egyetem, így gyakorlatilag hónapról hónapra változik a 
számlák összege még akkor is, ha a fogyasztás ugyanakkora. Körülbelül 4 000 000-5 000 000 
forint közötti összegből lehet kihozni ezt a bérlést. 
 
Murvai Árpád elnök: Ez az 5 000 000 forint szerinted finanszírozható? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: A sátor is körülbelül ennyibe került. Nyilván van bevétel is. 
Szóval ez még úgy érzem vállalható. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Annyit hozzáfűznék, hogy az, hogy több új szakosztályt is 
alapított a Sportközpont, így kevesebb pénz fog jutni egy-egy szakosztályra. Így aztán lehet 
olyan összegek kerülnek kiosztásra, ami több mint a semmi, de nem elég. Szóval javaslom, 
hogy azok a szakosztályok, mint például az e-sport szakosztály, legyenek önfenntartók, mert 
azért azt tudjuk, hogy ezt ők megtehetik. Szerintem nem kéne mind felvenni ezeket az 
egyesületeket a Sportközpont szakosztályai közé, amik itt bele vannak a feladatellátási 
szerződés tervezetébe foglalva. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Ez még csak tervezet. A költségvetés elfogadásánál majd 
úgyis kiderül, mire van pénz, mire nincs. Annyit még elmondanék, hogy attól, hogy valami a 
szakosztályunk, még lehet önfenntartó. Ilyen például az atlétika szakosztályunk, de ott van 
például a vízilabda szakosztályunk, ami rengeteg pénzbe került, mert a sátrat üzemeltettük 
nekik. Tehát nem minden szakosztályunk kerül a városnak pénzbe. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elvileg, ha van egy szakosztály a feladatellátási szerződésben, 
akkor kell támogatnia az önkormányzatnak, én úgy tudom. Még egy kérdésem lenne. A 
küzdősportokra használatos régi squashpálya jogilag rendezve lett? 
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Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Korábban már érkezett egy állásfoglalás a jegyző úrtól. 
Ezután sértődésből kivonult a jégkorong egyesület. Eddig jó volt a kapcsolat közöttünk, de 
most volt ez a félreértés. Összességében azt mondanám, az a kérdés rendezve lett. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor összességében hogy lesz elfogadva a feladatellátási 
szerződés? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Én szeretném, ha minél előbb el tudnánk ezt rendezni és el 
lenne fogadva az új szerződés. Mi megpróbáljuk a végleges tervezetet minél előbb 
megküldeni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes 15 óra 13 perckor elhagyja az ülés helyszínét. A bizottság, 

továbbra is határozatképes és 3 taggal folytatja a munkáját. 

 
Murvai Árpád elnök: Akkor az UFC-nek a birtokába adandó terület lenne a következő. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Hát most azt számolgatjuk, hogy a birtokbaadással mennyi 
pénzt tudunk spórolni és akkor valami kompromisszumra kell jutni. Egyébként ők nagyon 
együttműködőek mindenben.  
 
Murvai Árpád elnök: Egyébként sok minden van, ami ebben a feladatellátási szerződésben 
tárgyi, anyagi feltételek hiánya miatt teljesíthetetlen. Ott van például a lelátó. Szerintem azzal 
a lelátóval nem lehet a leírt feladatokat teljesíteni, ami erre vonatkozik. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Ezért is kell módosítani. Nem lett egyébként komolyan véve 
ez a szerződés. Főleg, amikor többletfeladatokat kaptunk a Közgyűléstől. Elvileg pluszforrást 
kell adni ilyenkor, de mi csak feladatokat kaptunk forrásokat nem. 
 
Murvai Árpád elnök: Rendben akkor én azt mondom, térjünk erre még vissza a későbbiekben 
egy következő ülésen és akkor meg tudjuk tárgyalni a ténylegesen Közgyűlés elé kerülő 
végleges szerződéstervezetet. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
A napirendi pont megtárgyalása határozathozatal nélkül véget ért. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 15 óra 20 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
 Móra Viktória 
     jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Murvai Árpád 
elnök 
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Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


